
      

El Govern municipal fa balanç i rendeix comptes dels dos 

primers anys de legislatura. 

Fins a finals de juliol es convocarà les entitats veïnals i socials per valorar 

el grau de compliment de compromisos en cada districte. 

 

Palma, 15 de juny de 2021.- El Govern municipal de Cort ha iniciat avui un 

procés de "Rendició de Comptes" amb representants d'entitats veïnals i socials 

dels districtes de la ciutat, per tal de valorar el grau de compliment dels 

compromisos que es van adquirir amb la ciutadania, reflectits en el pacte de 

govern, així com conèixer de primera mà la situació actual i quines són les 

necessitats dels barris. Avui, precisament, es compleixen dos anys des de l'inici 

de la present legislatura. 

En paraules del batle de Palma, José Hila, un dels principals compromisos de 

qualsevol administració pública ha de ser "la transparència i donar la cara 

davant la ciutadania per valorar el grau de compliment dels compromisos que 

s'han adquirit amb ella". 

Arribats a l'equador de la legislatura i acompanyant al batle, han comparegut en 

roda de premsa, els portaveus municipals dels tres partits que conformen 

l'equip de Govern municipal, per fer un repàs d'aquelles qüestions més 

destacades de la gestió realitzada en les seves respectives àrees. 

En aquest sentit, la portaveu de Més, Neus Truyol, ha manifestat que "durant 

aquests dos anys hem pensat la ciutat que volem, però, el més important és 

que hem fet passes per aconseguir-la. Hem tingut cura de les persones més 

vulnerables i hem posat el focus en els infants i les famílies", fent especial 

esment a la priorització de la rehabilitació d'habitatge públic i el disseny de 

nous en el marc del Pla General, sense oblidar la ingent tasca de l'OAD. "Hem 

protegit el patrimoni i hem fet passes per oferir un nou model econòmic que 

defugi del monocultiu turístic, com posa de manifest el fet que totes les 



      

administracions de les Illes fan feina de la mà per fer del Districte d'Innovació 

Llevant una realitat." 

Segons Truyol, aquests dos anys s'han fixat les bases perquè ningú no quedi 

enrere "i ho hem fet amb un nou model d'atenció social que ens fa molt més 

eficients i ofereix un nou catàleg d'ajudes econòmiques que ens converteix en 

pioners a tot l'estat." A més, la portaveu de Més ha explicat el projecte de noves 

places públiques educatives de 0 a 3, la conservació dels edificis i les 

instal·lacions dels centres de la xarxa municipal, com ara la climatització de 

diverses escoles infantils, així com les ajudes a la Cultura, la recuperació del 

Pop Rock o el Festival Jazz Palma. 

Per la seva banda, el portaveu d'Unides Podem, Alberto Jarabo ha destacat que 

"els ciutadans i ciutadanes de Palma hem patit una pandèmia sanitària mundial 

sense precedents. Una situació que ens ha fet esforçar de valent. Per fer valdre 

els serveis públics i en defensa de les necessitats materials de la gent, oferint 

ajuda directa i suport a les petites empreses i autònoms. En definitiva, perquè 

ningú no quedi enrere per mor de la crisi econòmica provocada per la COVID-

19. Una circumstància que ha marcat de ple la nostra acció de Govern" 

Jarabo, a més, hi ha incidit que des de les àrees gestionades per Unides Podem 

"hem demostrat que es pot governar d'una altra manera. Pensant en la gent, en 

quines són les seves necessitats. Intentant donar seguretat, invertint els 

recursos municipals per reforçar les infraestructures i serveis a les barriades 

més humils de la ciutat. Aquest model de Govern municipal el volem seguir 

construint amb la gent, a través de processos participatius que es duran a 

terme al llarg del que queda de legislatura." 

Per la seva part, el portaveu socialista, Fracisco Ducrós, ha manifestat que si bé 

aquests dos anys han quedat irremeiablement mediatitzats per la gestió de la 

pandèmia, "això no ha estat motiu ni excusa per aturar o endarrerir els projectes 

que teníem planificats en els acords de govern". 

 



      

Ducrós ha posat d'exemple projectes ja en execució, com la reinstauració de la 

policia de barri, l'ampliació de noves zones de vianants, l'objectiu de plantar 10 

mil arbres o les inversions en renovació d'infraestructures en diferents barris de 

la ciutat, per exemple a Pere Garau. El portaveu socialista també ha destacat la 

millora en instal·lacions esportives, la neteja i retirada d'herbes de la ciutat, així 

com les inversions en el tanc de tempestes i la nova depuradora, que permetran 

"abocaments zero" a la badia. Tot això, ha recordat Ducros, "mantenint així 

durant dos anys, i ja en duem sis, la congelació de l'IBI". 

 


